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28.  radna nedelja 30. mart - 03. april 

 

Infinitive without to 

  

Infinitiv bez to (krnji infinitiv) se koristi: 

1. posle pomoćnih i modalnih glagola: can, could, may, might, must, should, will, would i izraza 

had better (bolje bi ti bilo), would rather/ sooner.(radije/pre bih). 

You must stay at home.   We would rather play outside. 

 

2. Posle glagola: let, make, feel, hear, see, obično posle objekta. 

The film made me cry.  Let him sing. 

 

*Neki glagoli poput stop, remember, forget idu i uz gerund i uz t0-infinitiv, ali im se menja 

značenje. 

npr remember + gerund I remembered posting the letter. (Sećam se da sam poslala pismo) 

 

remember + infinitive I remembered to post the letter.  (Setila sam se da pošaljem pismo)  

 

 

Agreeing 

–Slaganje – 

 

Kada želimo da pokažemo da se sa nekim slažemo, to radimo na dva načina: 

So + pomoćni glagol + Subjekat      

A: I can draw well. (Umem dobro da crtam) B: So can I. (I ja) 

 

Nor/neither + pomoćni glagol + Subjekat 

A: I don’t like gapefruit. (Ne volim grejp.) B: Neither do I. (Ni ja.) 

 

 

Domaći za 06.04.: vežba 2 na str. 109. i Match the replies na str. 110. Uslikana 

vežbanja NEĆU pregledati. Kucajte rečenice direktno na mail.  


